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Nepozabni dan na Rakitni
Bil je lep julijski dan in malo rakitniško jezero je bilo

kot sanjski privid sredi ščemečih sončnih žarkov. Le
redki obiskovalci so se tega dopoldne namakali v njem,
čakali so toplejšega opoldanskega zraka, zato pa je bilo
toliko živahneje pri brunarici tik nad jezerom. Tu so bili
naši gostje iz Goteborga, člani KUD France Prešeren, ki
so prejšnji večer gostovali na Brdu, semkaj pa so prišli v
/elji, da v lepem naravnem okolju na pikniku, ki je bil
prirejen posebej zanje, preživijo še en skupni dan i
goslitelji iz naše občine.

»Želimo vam še en lep prijeten dan.« je ob koncu
svojega pozdravnega nagovora v prenatrpani brunarici
zaželel gostom Stane Droljc, predsednik IS, Drago Čer-
noš, predsednik OK SZDL, pa je z dvignjeno čašo pribil:
»Naj bo ta kozarec zdravica za začetek piknika.«

Omizja pred brunarico so počasi oživela. zadišalo je po
pečenki. spodaj ob plesni pioščadi pa se je že ogreval
ansambel »Odiseja«, ki je kasneje skrbel za glasbeno
razvedrilo. Vendar pa tudi gostje iz Goteborga niso

pozabili na svoje kulturno poslanstvo. Oblečeni v narod-
ne noše, so člani njihove mladinske dramske skupine na
sami ploščadi prikazali prizorček iz Prešernovega »Po-
vodnega moža«, preproste romance, ki sta jo postavili na
oder učiteljici Ivanka Melihen in Nevenka LJšaj, ki pa je v
interpretaciji mladih fantov in deklet, ki so se slovenščine
naučili le prek staršev, izzvenela naravnost ganljivo.

»Za nas je važno predvsem, da ohranjamo slovenski
jezik,« je porekla ob koncu predstave. ko se je več kot
pol občinstva razkropilo na priložnostni nogometni tur-
nir, Marija Kolar, ki je letošnjega januarja prevzela
krmilo KUD. »Prav zato se trudimo, da bi pridobili nazaj
stare člane, ki so že odstopili, hkrati pa tudi čimveč
novih, ki bi nadaljevali nihovo delo. Vendar pa nas že
vseskozi tarejo hude finančne težave. Nekaj malega de-
narja sicer dobimo od mestnih oblasti, toda to je prema-
lo. Tako moramo večino sredstev prispevati kar sami.
Sicer pa največ nastopamo po šolah. na proslavah, vsako
leto pa se udeležimo tudi tradicionalnega srečanja »Vese-
li Goteborg«, ki poteka od 1. do 6. junija. Dobro že vsa
leta sodelujemo tudi z matično domovino. No, zdaj pa se'
pripravljamo tudi na »Slovenski festival«, ki bo septem-
bra v Malmoju.«

Manj kulturnih skrbi, zato pa več veselja do spoznava-
nja svoje druge domovine. še zlasti ljudi in narave, pa je
imela ena najmlajših zdomk, Anna Marie: »Prav je, da se
vračamo v svojo matično domovino in tako ohranjamo ne
le kulturne, ampak tudi prijateljske stike.« je dejala.
»Sama sem prišla v Slovenijo že nekoč poprej, tu gori na

Rakitni pa sem prvič. Moram reči. da je tu skoraj lepše
kot na Svedskem. Lahko se kopamo. zrak je dober.
okolica pa je sploh poglavje zase. Mislim. da ne bi mogli
izbrati boljšega prostora za piknik.«

Mlada Anna Marie ni bila edina, ki kar ni mogla
prehvaliti rakitniškega srečanja. Tudi monogim drugim
so sijali obrazi in ni jih bilo malo, ki so veselo pritcgnili
harmoniki, ki se je pojavila v rokah vesele Brdčanke.
»Ja, k vam bomo pa zagotovo še prišli,« je vsa žarela pod
senčnikom tudi mlada damica z zapeljivim nasmeškom še
dolgo potem,, ko se je sonce že prevesilo proti obzorju.
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